
Slabi rezultati
resolucijskih načrtov

0 prvih rezultatih poslovanja v tem letu je izvršni
svet že razpravljal. V poročilu o spremljanju resolu-
cije za obdobje januar-marec 1987 sicer še ni na
voljo vseh kazalcev, a je vendarle moč ugotoviti, da
so gospodarska gibanja razmeroma neiigodna.

Na področju mednarodne menjave načrtujemo v ob-
čini za letošnje leto 12 odslotno rast izvoza. od tega
15 odstotno rast konvertibilnega izvoza in 7 odstotno
rast uvoza. Na voljo so podatki za januar, ki pa nam
povedo. da so rezultati slabši kot v enakem mesecu
dveh let nazaj ali povedano drugače obseg blagovne
menjave s tujino je v januarju letošnjega leta zaobse-
gal komajda tretjmo lanskoletnega januarskega ob-
sega. Lanskoletni januarski konvertibilni izvoz so
presegli le v Tovilu, Plutalu. Iliriji Vedrog, Inštitutu
za elektroniko m vakuumsko lehniko in IUV TOZD
Galanterija. Stopnja rasti občinskega konvertibilne-
ga izvoza je v januarju sicer višja od kazalcev za
Ljubljano in Slovenijo. vendar ]i pričakovati ob tro-
mesečju, da se bo situacija na izvozu bistveno sprc-
menila. Zmanjšal se je tudi uvoz, ki pa je v primerja—
vi z lanskim manjši kot padec uvoza v Ljubljani in
nekoliko večji kot v Sloveniji. Pokritje uvoza z izvo-
zom je bilo v januarju negativno, saj je vrednost
izvoza dosegla le dve tretjini vrednosti uvoza.

Za tekoče leto je načrtovana 10 odstotna rast
industrijske proizvodnje. Po podatkih za prva dva
meseca je industrijska proizvodnja sicer večja kot v
enakem obdobju lani vendar pod načrtovano. Manj-
šo proizvodnjo kot v mesecu januarju so dosegli
Avtomontaža TOZD Utensilia in TOZD TGN. DO
Slovenijales Žičnica, DO Zmaga in DO Tiskarna
Ljubljana. Planirano proizvodnjo je v prvih dveh
mesecih doseglo oziroma preseglo le pet organizacij.

Oskrbljenost z domačimi surovinami je dobra le v 14
organizacijah slabša oziroma zadovoljiva v 8, oskrba
z uvoznimi surovinami je kritična v 4 in slaba oziro-
ma zadovoljiva v 10 organizacijah, le v 4 je dobra.
Stanje naročil za domači trg se je nekoliko izboljšalo,
naročila za izvoz pa so se zmanjšala.

Na področju kmetijstva primerjava odkupa mleka
in mesa kaže v začetku tega leta nadaljevanje trenda
povečanja odkupa iz konca lanskega leta in preu-
smerjanje rejcev iz prireje mleka na prirejo mesa.
zaradi vedno slabših ekonomskih rezultatov v prireji
mleka. Realizacija na področju gozdnogospodarskih
organizacij se je v februarju zmanj^ala za 4,6 odstot-
kov glede na letni plan, kar je objektivno pogojeno,
saj je bilo zaradi visokega in zamrznjenega snega
delo v gozdu otežkočeno.

Samoupravne interesne skupnosti družbenih de-
javnosti za tekoče leto še niso sprejele letnih planov.
saj vemo, da so bili sprejeti novi interventni zakoni,
ki bistveno posegajo v urejanje zagotavljanja sred-
stev za skupne družbene potrebe. Glede investicij
podčrtujemo, da se končujeta dva objekta in sicer
MKZ Rakitna in VVZ Lavrica. Glede slednjega je
izvršni svet pozval DO Vodovod in ZIL - TOZD
Urejanja, da pristopi nemudoma k izgradnji vodo-
vodnega priključka. Iz programa sanacijskih del ob-
jekta srednjih šol na Aškerčevi pa velja omeniti, da
se pričenja obnova fasade ob Kardeljevi cesti. Precej
daleč pa so tudi priprave za gradnjo Knjižnice Preži-
hov Voranc za katero je pridobljena lokacijska od-
ločba, v izdelavi pa je glavni projekt.

Se to. Izvršni svel je menil za primerno, da organi-
zacija združenega dela pozove. da ob kv?rtalnih
obračunih izdelajo tudi ocene uresničevanja resolu-
cijskih ciljev v tekočem letu.


